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Zápisnica 
z riadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva,  

ktoré sa konalo dňa 19. 12. 2013 v RKD  v Sučanoch 
 

 

Toto zasadnutie bolo zvolané na základe písomnej pozvánky. Uskutočnilo sa v Robotníckom 

kultúrnom dome so stretnutím pozvaných o 13,00 hod. v zasadačke RKD. 

 

P r í t o m n os ť   n a   z a s a d n u t í : 
 

Funkcionári OcÚ: 
1. JUDr. Jozef Petráš, CSc.  -   starosta obce  

2. Mgr. Vladimír Olbert   -   prednosta obecného úradu 

3. Ing. Vladimír Plžik  -   hlavný kontrolór obce 

4. Viera Jašeková  -   zapisovateľka 

 

P o s l a n c i :    
  

1. MUDr. Richard Koyš  

2. PhDr. Miloš Bella   

3. Mgr. Veronika Ďaďová (ospravedlnená) 

4. Martin Rybár  

5. Jaroslav Makovník  

6. MUDr. Igor Konvit  

7. Katarína Miháliková  

8. Ing. Ján Jamriška     

9. Miroslav Miert  

10. Mgr. Lenka Orelová  

11. Mgr. Peter Belica  

 

Hostia:   
 

 - viď prezenčná listina 
 



P r o g r a m : 

 

1.  Otvorenie 

2. Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov zápisnice 

3. Schválenie programu 

4. Schválenie vstupu obce Sučany do Miestnej akčnej skupiny (MAS) Turiec 

5. Kontrola plnenia uznesení OcZ Sučany 

6. Správy z vykonaných kontrol 

7. Čerpanie rozpočtu obce a ZŠ v roku 2013 

8. Návrh rozpočtu obce a ZŠ na rok 2014 – 2016 včítane programového 

9. Plán činnosti Obecného zastupiteľstva obce Sučany na rok 2014 

10. Plán činnosti hlavného kontrolóra obce na I. polrok 2014 

11. Návrh VZN o vyprázdňovaní domových žúmp v obci Sučany 

12. Návrh kultúrnych akcií na rok 2014 

13. Prevod a prenájom nehnuteľného majetku obce 

14. Informácia k projektu Revitalizácie verejných priestranstiev obce Sučany 

15. Rôzne 

16. Interpelácie 

17. Záver 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



O t v o r e n i e   z a s a d n u t i a  
 
JUDr. Jozef Petráš, CSc., starosta obce otvoril zasadnutie riadneho zasadnutia obecného 

zastupiteľstva. Privítal prítomných poslancov (MUDr. Koyš, Mgr. Orelová, p. Miháliková, MUDr. 

Konvit, p. Makovník, PhDr. Bella, Ing. Jamriška). Ospravedlnil neúčasť Mgr. Ďaďovej. 

Skonštatoval, že zasadnutie OZ bolo zvolané v zmysle zákona o obecnom zriadení písomnou 

pozvánkou, ktorá bola zverejnená na úradnej tabuli, web-stránke obce a obecnom rozhlase.  

 

S c h v á l e n i e    p r o g r a m u 
 
p. starosta sa opýtal, či má niekto pripomienky k navrhnutému programu. Pripomienky boli 

vznesené Mgr. Orelovou a prednostom obecného úradu. 

 

Mgr. Orelová navrhla, aby bol prejednaný Návrh odmeny hlavnému kontrolórovi ako bod 7.) a 

Návrh VZN o vyprázdňovaní domových žúmp v obci Sučany aby bol prejednaný ako bod 10.). 

 

p. prednosta navrhol prejednať schválenie funkcie prísediaceho na súde ako bod 16.), ak bude OZ 

súhlasiť a Sanáciu rodinného domu odkúpeného od p. Jankovičovej, ako bod 17.). 

 

Na zasadnutie OZ sa dostavil p. Miert. 

 

Hlasovanie schválenie programu rokovania Obecného zastupiteľstva: 
Za: 7 (MUDr. Koyš, Mgr. Orelová, p. Miháliková, MUDr. Konvit, p. Makovník, PhDr. Bella, Ing. 

Jamriška) 

Proti: 0 
Zdržal sa: 1 (p. Miert) 

 

Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov zápisnice 
 
Do návrhovej komisie boli navrhnutí: Mgr. Orelová a p. Miert 

Hlasovanie za schválenie návrhovej komisie v zložení  - Mgr. Orelová, p. Miert: 
Za: 6 (MUDr. Koyš, p. Miháliková, MUDr. Konvit, p. Makovník, PhDr. Bella, Ing. Jamriška) 

Proti: 0 
Zdržal sa: 2 (Mgr. Orelová, p. Miert)  



 

Za overovateľov zápisnice boli navrhnutí: PhDr. Bella a MUDr. Konvit. 

Hlasovanie za schválenie overovateľov v zložení: PhDr. Bella, MUDr. Konvit: 
Za: 6 (Mgr. Orelová,  p. Miert, MUDr. Koyš, p. Miháliková, p. Makovník, Ing. Jamriška) 

Proti: 0 
Zdržal sa: 2 (PhDr. Bella, MUDr. Konvit) 

Zápisom bola poverená p. Jašeková. 

 

Schválenie vstupu obce Sučany do Miestnej akčnej skupiny (MAS) Turiec 
 
Na zasadnutie OZ sa dostavila PaedDr. Mária Uličná, manažérka partnerstva Miestnej akčnej 

skupiny (MAS) Turiec. Informovala, že na Slovensku je 29 MAS.  

MAS tvorí mikroregión obcí a podnikateľov, je predpísané Bruselom, že celistvé územie musí byť 

katastrálne prepojené s minimálne 10 tis. obyvateľmi. MAS sa formuje už trištvrte roka, má snahu 

dosiahnuť, aby Mesto Martin, aj keď nemôže byť členom,  prebralo záštitu. V súčasnosti sa tvorí 

stratégia rozvoja územia. Po pridelení štatútu MAS bude pridelený rozpočet, financie prichádzajú z 

Bruselu. Kľúčom na jeho prerozdelenie bude prepočet na počet obyvateľov MAS. Obce čerpajú 

fondy od vlastnej MAS. Vstup i výstup z MAS je bezplatný. 

 

p. starosta otvoril priestor na otázky. 

 

Mgr. Orelová sa opýtala, aké povinnosti následne vyplývajú obci, keď vstup do MAS je bezplatný.  

 

PaedDr. Uličná uviedla, že obci nevyplývajú finančné povinnosti. To, čo si naplánuje, môže dostať. 

Napríklad Liptovská MAS vytvorila 230 km cyklotrás, Terchovská MAS zrealizovala v každej obci 

MAS chodníky. MAS podporuje kultúru, šport, MŠ, budovy. 

 

Mgr. Orelová sa opýtala, či je možné vypracovať projekt v rámci týchto oblastí. 

 

PaedDr. Uličná uviedla, že sa bude podporovať kultúra, šport, vzdelanie, infraštruktúra, čo 

vychádza z Programu rozvoja vidieka. MAS bude robiť výzvy,  obce sa budú prihlasovať o granty u 

vlastnej MAS, ktorá má stratégie. 

 

p. prednosta doplnil, že obec bude mať možnosť nad rámec rozpočtu obce vytvoriť cyklotrasu. 

 



Ing. Plžik uviedol, že prioritou pre obec je prepojenie cyklotrás najmä v smere na priemyselnú zónu 

a Martin. 

 

p. starosta povedal, že obec vstupom dosiahne väčší synergický efekt, dosiahne sa iná kvalita. 

 

PaedDr. Uličná uviedla, že obce si tvoria stratégie, v MAS môže každá obec čerpať fondy na niečo 

iné. Stratégiu budú tvoriť obecné zastupiteľstva jednotlivých obcí. Všetko stojí a padá na stratégii. 

Región je rozmanitý, je tu zimná sezóna. Je možná podpora ubytovacích kapacít menšieho rozsahu. 

Obce môžu čerpať 100 %, podnikatelia 70 %. 

Európska únia chce zachovať špecifickosť krajiny, remeslá, vzdelávanie. 

 

Hlasovanie za schválenie podania prihlášky za člena občianskeho združenia Partnerstvo pre MAS 

(miestna akčná skupina) Turiec, súhlasí so Stanovami a podmienkami prijatia do tohto občianskeho 

združenia za predpokladu, že združenie bude akceptovať prihlášku a obec Sučany prijme za člena 

združenia: 

Za: 7 (PhDr. Bella, MUDr. Konvit, Mgr. Orelová,  p. Miert, MUDr. Koyš, p. Miháliková, Ing. 

Jamriška) 

Proti: 0 
Zdržal sa: 0  
Počas hlasovania chýbal p. Makovník. 

Kontrola plnenia uznesení OcZ Sučany 

p. prednosta informoval o jednotlivých úlohách vyplývajúcich z uznesenia OZ č. 7/2013. Zmluva o 

poskytnutí dotácie pre Stredisko evanjelickej diakonie je pripravená na podpis. Zmluva medzi 

Obcou a NDS je vypracovaná. Zmena pracovnej doby obecnej polície prebehne od 1.1.2014. 

Menovanie kronikára bude doriešené do februárového zasadnutia OZ.  

p. starosta informoval k bodu E/3 uvedeného uznesenia. Uviedol, že Turvod sa nebráni riešeniu, 
intenzívnejšie budú riešiť  čistenie potrubia kanalizácie, o takéto riešenie sa pokusia do jari. Vpuste 
sa musia vybaviť špeciálnymi sifónovými vpusťami. Sú tam problémy aj ekonomického charakteru, 
pretože cestné  vpuste od železničnej stanice po svetelnú križovatku sú v majetku obce. Spoločná 
dažďová a splašková kanalizácia bola vykonávaná v rámci rekonštrukcie cesty vtedajším správcom 
komunikáte správou ciest. Uvedené riešenie nie najlepšie, nakoľko v súčasnosti zápach zo 
splaškovej preráža cez spoločné vpuste na povrch. Nie je doriešené,  či sifónové vpuste 
zaplatí obec, nakoľko terajším správcom komunikácie je už obec, ktorá cestu aj s kanalizáciou 



prevzala od správy ciest. Turvod sa bráni plateniu, nakoľko situáciu nespôsobil V rámci programu 
ISPA to bolo prevzaté  ako súčasť. Definitívne to bude doriešené budúci rok. 

Mgr. Orelová sa opýtala, koľko by to stálo. 

p. starosta odpovedal, že nie je spracovaná finančná analýza. 

p. prednosta pokračoval k bodu F/1 uznesenia č. 7/2013. Uviedol, že firma Bdata rapídne zvýšila 

cenu oproti ponuku. Web-stránku obce naďalej spravuje p. Hýll. 

Mgr. Belicová dodala, že boli zmenené aj zmluvné podmienky. 

p. prednosta uviedol k bodu F/2 uvedeného uznesenia, že uvedeným sa zaoberali, nateraz je 

potrebné urobiť rozvody, ističe. Bude potrebné sa zaoberať rekonštrukciou elektrickej siete RKD.  

K bodu F/3 uznesenia uviedol, že VZN bude predmetom rokovania februárového zasadnutia OZ. 

K bodu F/4 uviedol, že na OR PZ SR bolo zistené, že Ul. Ruda Mórica je premenovaná. 

Zástupcovia polície s p. Podhorskou dohodli, že do 31.5.2014 je potrebné rozhodnúť, či ostane 

pomenovaná ulica Ruda Mórica a občania si budú musieť zmeniť doklady, alebo ostane pôvodné 

pomenovanie Vrútocká cesta. 

Ing. Plžik uviedol, že do februárového zasadnutia je potrebné doriešiť pomenovanie ulice Ruda 

Mórica. Obec pomenovanie ulice stanovuje nariadením. Ďalej je potrebné riešiť ulice v Hrabinách, 

priemyselnú zónu. 

p. prednosta dodal, že v r. 1996 boli splnené všetky zákonné podmienky pre pomenovanie ulice. 

Výmena dokladov na základe tohto dôvodu je bezplatná. Hlavný kontrolór nesúlad názvu ulíc zistil 

na základe stavebného konania. 

Ing. Plžik uviedol, že pomenovanie ulice bolo vtedy doporučené obecným zastupiteľstvom  a 
následne, v zmysle vtedy platnej legislativy Okresným národným výborom. Nasledovala nevôľa 
obyvateľov, ktorí toto rozhodnutie nerešpektovali. Niekedy od roku 2002 je pomenovanie ulíc plne 
v kompetencii obce.  

p. starosta povedal, že obecná polícia upozorní obyvateľov danej ulice na povinnosť výmeny 

dokladov.  

p. prednosta informoval o vytvorení 3 nových pracovných miest na základe projektu Úradu práce. 



PhDr. Bella povedal, že je potrebné upraviť pracovnú dobu zberného dvora tak, aby bolo  možné v  

sobotu vyviezť odpad do  16,00 hod. 

Na zasadnutie OZ sa dostavil kaplán ev. a. v. Daniel Beňuch, ktorý zaželal prítomným k blížiacim 

sa vianočným sviatkom. 
 

Správy z vykonaných kontrol 
 
Ing. Plžik oboznámil prítomných so správami z vykonaných kontrol: 

07/2013 – Záznam z kontroly nákladov na Hodžove dni 

08/2013 – Správa z kontroly vybavovania sťažností 

09/2013 – Správa z kontroly bežných výdavkov 

Skonštatoval, že je potrebné vypracovať novú smernicu o sťažnostiach a petíciách. Sťažnosti od 

roku 2013 by mali byť zaslané právničke na posúdenie, či sa jedná o sťažnosti alebo nie. 
 

Mgr. Belicová uviedla, že v organizáciách existujú oddelenia na vybavovanie sťažností. Je potrebné 

dať písomnosť právnikovi na posúdenie, či sa jedná o sťažnosť, postúpiť ich na vybavenie, riešenie 

postúpiť právnikovi na posúdenie.  
 

Ku kontrole bežných výdavkov  Ing. Plžik uviedol, že je potrebné vyvolať rokovanie so Slovenskou 

národnou knižnicou, od ktorej má obec vo výpožičke počítače pre obecnú knižnicu do 31.12.2013, 

avšak poistná zmluva je uzavretá do r. 2014. 
 

p. starosta povedal, že stav sa zlepšuje, nedostatkov je menej. Spolupráca je na dobrej úrovni, 

kontrolór komunikuje, predchádza sa nedostatkom. 

Obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie Správy HK z vykonaných kontrol. 
 

Udelenie odmeny hlavnému kontrolórovi za II. polrok 2013 
 
Mgr. Orelová uviedla, že ekonomická komisia navrhuje udelenie odmeny hlavnému kontrolórovi vo 

výške 30 % súčtu platov za mesiace 7-12/2013. 

 

Hlasovanie za schválenie polročnej odmeny hlavnému kontrolórovi vo výške 30 % súčtu platov za 

mesiace 7-12/2013. 

Za: 6 (PhDr. Bella,  Mgr. Orelová,  p. Miert, MUDr. Koyš, p. Miháliková, p. Makovník) 



Proti: 0 
Zdržal sa: 2 (Ing. Jamriška, MUDr. Konvit) 
 

Čerpanie rozpočtu obce a ZŠ v roku 2013 
 
p. prednosta informoval, že materiál bol zverejnený na web-stránke a úradnej tabuli obce. Oproti 

zverejnenému materiálu je potrebné urobiť úpravy – presunúť z tovarov a služieb 6 tis. € do 

kapitálových výdavkov – Projekt pozemky pod cintorínom. 

Mgr. Orelová uviedla, že ekonomická komisia nemá  výhrady, odporúča zmenu rozpočtu schváliť a 
zobrať na vedomie čerpanie rozpočtu k 30.10.2013. 

Hlasovanie k schváleniu zmeny rozpočtu obce a ZŠ na rok 2013 so zmenou oproti predloženému 

návrhu v položkách: 

- 01.1.1.6.630 – tovary a služby: - 6000 € 

- 04.4.3.716 – príprava a projektová dokumentácia (cintorín) + 6000 € 

Za: 8 (PhDr. Bella,  Mgr. Orelová,  p. Miert, MUDr. Koyš, p. Miháliková, p. Makovník, Ing. 

Jamriška, MUDr. Konvit) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie čerpanie rozpočtu k 31.10.2013 a Stanovisko hlavného 

kontrolóra k čerpaniu a zmene rozpočtu obce. 

 

Návrh rozpočtu obce a ZŠ na rok 2014 – 2016 včítane programového 
 
p. prednosta uviedol, že jednotliví referenti a komisie navrhli potreby pre r. 2014, bol navrhnutý 

vyrovnaný rozpočet. Čerpanie sa premietlo v programovom rozpočte.  

Ing. Plžik predniesol stanovisko k návrhu rozpočtu. Uviedol, že materiál bol zaslaný v predstihu. 
Návrh bol zverejnený na web-e 22.11.2013. Programový rozpočet pozostáva z 10 programov, 
vyvíja sa pozitívnym smerom. 

Na zasadnutie OZ sa dostavil p. Rybár. 
 

Ing. Plžik uviedol, že spoločnosť Prefa je v konkurze. Bolo by dobré  riešiť pohľadávku zápočtom 

po dohode so správcom, pokiaľ by to bolo možné. 

Ekonomická komisia doporučuje návrh rozpočtu schváliť. 



 

Rozprava: PhDr. Bella 

 

PhDr. Bella sa opýtal  na  preklenovací úver. 

 

p. starosta uviedol, že keby operácie neprebehli do konca februára, je možná  prolongácia. 

 

Na zasadnutie OZ sa dostavil Mgr. Mgr. Belica. 

 

Hlasovanie za schválenie rozpočtu obce Sučany na r. 2014: 

- bežné príjmy vo výške 1 862 560 € a bežné výdavky vo výške 1 815 631 € 

- kapitálové príjmy vo výške 1 094 786 € a kapitálové výdavky vo výške 501 790 € 
- finančné operácie príjmové vo výške 3 000 € a výdavkové vo výške 642 925 € 

Za: 9 (PhDr. Bella,  Mgr. Orelová,  p. Miert, MUDr. Koyš, p. Makovník, Ing. Jamriška, MUDr. 

Konvit, p. Rybár, Mgr. Mgr. Belica) 

Proti: 0 
Zdržal sa: 0 

Počas hlasovania chýbala p. Miháliková. 

Obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie viacročný rozpočet na r. 2015 a 2016 a Stanovisko 

hlavného kontrolóra k návrhu rozpočtu obce a ZŠ na roky 2014 - 2016. 

 

 

Návrh VZN o vyprázdňovaní domových žúmp v obci Sučany 

 

p. prednosta informoval, že návrh VZN rieši pretrvávajúci problém, obec a komisia životného 

prostredia má záujem sa vysporiadať s pretrvávajúcim zámerom, pomôcť životnému prostrediu v 

obci. Prieskum rátal s väčším napojením na kanalizáciu, je potrebné sa problémom zaoberať. 

Niektorí užívatelia domových žúmp si tieto dajú vytiahnuť, likvidujú ich však nie vždy zákonným 

spôsobom. 

Návrh VZN bol zverejnený, pripomienky boli zapracované, odkonzultované s hlavným 

kontrolórom, právnikom. 

PhDr. Bella uviedol, že toto je jediné VZN, okolo ktorého je pred schválením „čulý  rozruch“. 
Prvýkrát nebolo schválené OZ  v decembri 2012.  Je aj spracovaný zoznam nepripojených občanov 
na kanalizáciu. Navrhol zmenu názvu „VZN o zneškodňovaní  odpadových vôd v obci Sučany“. Je 



niekoľko skupín domácností, ktoré sa z určitých objektívnych dôvodov nemôžu pripojiť na 
kanalizáciu, ale sú aj takí, ktorí nie sú pripojení ale na Turvode si už riadne platia aj vodné aj 
stočné, a sú aj domácnosti ktoré na pripojenie nemajú asi finančné prostriedky alebo nie sú 
pripojení  z  rôznych dôvodov.  Schválenie tohoto  VZN by mohlo tejto problematike napomôcť ale 
silný zápach kanalizácie v niektorých častiach obce to asi nevyrieši. 

Ďalej poukázal na potrebu prepracovania niektorých hlavne starších všeobecne záväzných nariadení 
v obci tak, aby boli v súlade s platnou legislatívou.  

Rozprava: Mgr. Mgr. Belica, p. Miert, Mgr. Orelová, p. Rybár 

 

Mgr. Mgr. Belica uviedol, že vypracovanie nového VZN inicioval p. Pavlík. V prípade, že by VZN 

neexistovalo, postupovalo by sa podľa vodovodného zákona. K návrhu VZN mala vecné 

pripomienky komisia životného prostredia, právnička. 

V prípade, že budú problémy s jeho realizáciou, vypracuje sa novelizácia. 

 

Mgr. Orelová uviedla, že VZN je občanom bližšie ako zákon. V prípade, že nie je možné 

zrealizovať napojenie na kanalizáciu, môže občan požiadať o výnimku.  

p. Rybár navrhol upraviť názov - „VZN o nakladaní s odpadovými vodami“. Navrhol v čl. 5 ods. 6 

skrátiť lehotu na archivovanie dokladu o zneškodňovaní odpadových vôd, nakoľko 10 rokov je 

veľa. 

 

MUDr. Koyš sa opýtal, či požadovaný rozbor vody má oporu v zákone.  

 

p. prednosta odpovedal, že čistička odpadových vôd sa bráni, aby obsah ČOV nebol znečistený 

ropnými produktmi, preto vyžaduje rozbor.  

 

p. Miert povedal, že si je vedomý problémov budovania kanalizácie. Bola vybudovaná nová 

kanalizácia bez prieskumu, občania upozorňovali na problémy.  

 

p. starosta povedal, že problémy sú tam, kde prebehla ISPA. Je potrebné, aby sa na riešení 

problémov podieľala obec, Turvod i občan. 

 

Hlasovanie za schválenie Všeobecne záväzného nariadenia obce Sučany č. 04/2013 

o zneškodňovaní obsahu domových žúmp v obci Sučany so zapracovaním pripomienok: 

- Čl. 5, ods. 5 - Prevádzkovateľ žumpy je povinný predložiť na požiadanie poverených pracovníkov 

obce Sučany doklad o spôsobe zneškodňovania odpadových vôd zo žumpy. Za takýto doklad sa 



považuje doklad od vývozcu (fekálne vozidlo) alebo ČOV,  kde boli odpadové vody zneškodnené, 

ktorý okrem iného obsahuje množstvo a laboratórny – chemický rozbor prevzatej odpadovej vody. 

- Čl. 5, ods. 6 - Prevádzkovateľ žumpy  je povinný uschovať doklad o zneškodňovaní odpadových 

vôd zo žumpy po dobu 5 rokov odo dňa zneškodnenia odpadových vôd. 

Za: 6 (PhDr. Bella,  Mgr. Orelová,  MUDr. Koyš, Ing. Jamriška, p. Rybár, Mgr. Mgr. Belica) 

Proti: 2 (p. Miert, p. Makovník) 
Zdržal sa: 2 (p. Miháliková, MUDr. Konvit) 

 
Plán činnosti Obecného zastupiteľstva obce Sučany na rok 2014 
 
Hlasovanie za schválenie zasadnutí obecného zastupiteľstva na r. 2014: 
Za: 10 (PhDr. Bella,  Mgr. Orelová,  MUDr. Koyš, Ing. Jamriška, p. Rybár, Mgr. Mgr. Belica, p. 

Miert, p. Makovník, p. Miháliková, MUDr. Konvit) 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

 
Plán činnosti hlavného kontrolóra obce na I. polrok 2014 
 
Hlasovanie za schválenie Plánu činnosti hlavného kontrolóra obce na I. polrok 2014 so zmenou 

„Kontrola procesu prípravy a realizácie rekonštrukcie budovy ZŠ SNP Sučany v rokoch 2010 až 

2012“ z roku 2013 na rok 2014: 
Za: 10 (PhDr. Bella,  Mgr. Orelová,  MUDr. Koyš, Ing. Jamriška, p. Rybár, Mgr. Mgr. Belica, p. 

Miert, p. Makovník, p. Miháliková, MUDr. Konvit) 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

 
Návrh kultúrnych akcií na rok 2014 
 
p. Rybár uviedol, že návrh bol prejednaný kultúrnou komisiou. Ospravedlnil sa, že nebol prílohou 

zápisnice komisie. 

 

Obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie Plán kultúrnych akcií na rok 2014. 

 



Prevod a prenájom nehnuteľného majetku obce 
 
p. prednosta povedal, že obec odkúpila rodinný dom p. Jankovičovej, tento nespĺňa podmienky 

užívania, je potrebná asanácia uvedenej nehnuteľnosti.  

 

Ing. Plžik uviedol, že v priebehu inventarizácie by sa nemal robiť pohyb majetku.  

 

Informácia k projektu Revitalizácie verejných priestranstiev obce Sučany 
 
p. starosta povedal, že stavebné práce boli ukončené, prebieha proces schvaľovania preplatenia 

stavby. Prebehla kontrola, neprešlo zábradlie na tribúne, zameranie osvetlenia, mobiliár. Dnes to 

išlo na ROP. Na kontrole bol prítomný i hlavný kontrolór obce, Ing. Janurová konštatovala, že je to 

pravdepodobne v poriadku. Preverujú fyzicky faktúry. Poďakoval všetkým za prístup pri riešení 

všetkých komplikovaných vecí, najmä v lete. Časť peňazí dostane obec do konca januára, zvyšok 

do konca apríla. 

Socha nie je dokončená, je to neoprávnený náklad. Problémom však je, že za 5.600 € nie je možné 

sochu zrealizovať.  

Ďalej informoval, že čo sa týka projektu Rekonštrukcie základnej školy, minister Jahnátek podpísal 

dodatok č. 1, aby bolo možné prejsť do štádia kontroly. Problém nastal z hľadiska pokračovania 

realizácie rekonštrukcie. V praxi našiel stavbár vhodnejšie riešenie, ktoré bolo zrealizované. Zmena 

nemohla byť odsúhlasená, lebo nebol podpísaný dodatok. OZ rozhodlo pokračovať v realizácii, 

minister podpísal dodatok, boli predložené žiadosti, zmeny... 

 

p. prednosta predložil návrh na schválenie  funkcie prísediaceho na súde – p. Matúšková. 

 

Hlasovanie za schválenie p. Jarmily Matúškovej, byt. Štúrova 23, Sučany vo funkcii prísediacej na 

Okresnom súde v Martine na 4-ročné obdobie: 

Za: 10 (PhDr. Bella,  Mgr. Orelová,  MUDr. Koyš, Ing. Jamriška, p. Rybár, Mgr. Mgr. Belica, p. 

Miert, p. Makovník, p. Miháliková, MUDr. Konvit) 

Proti: 0  
Zdržal sa: 0  

 
 
 



Správy o činnosti komisií OZ 
 
Mgr. Orelová požiadala predsedov inventarizačných komisií, aby uzavreli dielčie inventarizačné 

komisie do 15.1.2014. 

 

p. Rybár uviedol, že spojením akcie Mikuláša s otváraním námestia nebolo vhodné, bola nižšia 

účasť. Boli prerokované náklady, financovanie Sučianky nebolo plánované. Pokiaľ Sučianka 

využíva priestory obce, malo by to byť zohľadnené. Využitie RKD je veľké, náklady znáša obec. Je 

potrebné vypracovať smernicu o poplatkoch za využitie RKD, zohľadniť výkon činnosti pre obec. 

Informoval, že p. Mihálik pripravuje akciu „Rockové vianoce“ 28.12.2013. Komisia túto akciu 

zamietla, nebola v pláne kultúrnych akcií na tento rok. Je na zváženie povolenie jej konania, 

nakoľko nie je dostatočne spropagovaná. 

 

Hlasovanie za schválenie akcie „Rockové vianoce“ - 250 €: 
Za: 8 (PhDr. Bella,  Mgr. Orelová,  MUDr. Koyš, Ing. Jamriška, p. Rybár, Mgr. Mgr. Belica, p. 

Makovník, p. Miháliková) 

Proti: 0  
Zdržal sa: 2 (p. Miert, MUDr. Konvit) 

PhDr. Bella uviedol, že komisia životného prostredia a bytová sa zaoberala situáciou v bytovke na 
ul. Tehelná 11, VZN o zneškodňovaní  domových žúmp. Taktiež sa zaoberala problematikou  líp a 
tují  na cintoríne, počas silných vetrov veľmi znečisťujú hroby. 

 

p. Miert uviedol, že stavebná komisia sa zaoberala žiadosťou p. Pavlíka o odpredaj pozemku, ktorý 

ponúka obci. Obec s týmto pozemkom nemá žiadny zámer. Pán Pavlík by mal vypracovať 

geometrický plán, zapísať ho do Katastra a potom ponúknuť na odpredaj. 

Informoval, že obec nemá vykúpené všetky pozemky pod cestami. Je potrebné, aby stavebný úrad 

preveril vlastnícke vzťahy k obecným komunikáciám. 

 

Mgr. Orelová požiadala o spevnenie pozemku pri slobodárke v lokalite Prefa. 

p. Rybár uviedol, že je potrebné, aby Prefa dala súhlas k spevneniu pozemku. 

Ďalej požiadal o vyvolanie jednania, je potrebná oprava cesty v Hrabinách od zastávky v smere ku 

elektrárni. Počas zimnej údržby dochádza k ničeniu traktora.  

 



p. Miert informoval, že komisia prejednala žiadosť Vlasty Dibdiakovej o kúpu pozemku. 

Ďalej riešila žiadosť Lukáša Králika, túto je možné riešiť až po zrealizovaní 2/3 rekonštrukcie 

objektu. 

 

PhDr. Bella požiadal o doriešenie prístupovej cesty k f. Maro na nasledujúcom OZ. 

 

p. starosta odpovedal, že toto už je v riešení. 

 

Mgr. Mgr. Belica uviedol, že komisia verejného poriadku sa zaoberala návrhom VZN o 

zneškodňovaní domových žúmp. Ďalej doporučila vyradenie a asanáciu rod. domu p. Jankovičovej 

a zmenu pracovnej doby obecnej polície na 8-hodinovú. 

PhDr. Bella uviedol, že by bolo pre budúce obdobie  vhodné zaujímať sa aj o projekty  z EÚ pre 
rómskych obyvateľov v obci.  

 

Záver 
Nakoľko nebolo viac bodov jednaní, p. starosta poďakoval prítomným za účasť a zasadnutie OZ 

ukončil. 

 

 

 

 

Overovatelia zápisnice:     .....................................            ........................................ 

                                                  PhDr. Miloš Bella                  MUDr. Igor Konvit 
                                       

....................................                   ....................................... 

                                               Mgr. Vladimír Olbert  JUDr. Jozef Petráš, CSc. 
                                                    prednosta OcÚ                                        starosta obce 
 

                                    ....................................   

       Viera Jašeková    

                               zapisovateľka          


